马流感疫苗注射事项(兽医规章 条款1003)

- Primary Course:包含两针,第二针在第一针注射之后21-92天之间注射(第二针注射完7天后可以参赛);
- First Booster: 在Primary Course的第二针注射之后7个月内注射(疫苗注射后7天内不能参
 赛);
- Boosters: 最少一年注射一次;如果参赛,疫苗的注射日期必须在6个月21天之内(疫苗注射后7天内不能参赛)。

7.2. VACCINATIONS - EQUINE INFLUENZA. FEI Veterinary Regulations Article 1003

Horses competing at FEI Events must comply with the requirements for Equine Influenza vaccination in accordance with the Veterinary Regulations and as summarised below.

VACCINATION	PROTOCOL	ELIGIBILITY TO ENTER VENUE
Primary Course	1 st Vaccination: day 0 2 nd Vaccination: day 21-92	May compete 7 days after the 2 nd Vaccination
First Booster	Within 7 months of the 2 nd vaccination of the Primary Course	May compete for 6 months +21 days after the 2 nd vaccination of the Primary Course Must not compete in the 7 days after receiving a vaccination
Boosters	MINIMUM: within one year of previous booster vaccination IF COMPETING: must be in	Must have been vaccinated within 6 months +21 days before arriving at the Event

Page 20 of 30

FEI APPROVED SCHEDULE Beijing, 21-23 September 2018



the 6 months +21 days of the booster previous vaccination Must not compete in the 7 days after receiving a vaccination

All FEI registered Horses intending to compete at FEI Events (including CIMs) must be vaccinated against Equine Influenza in accordance with these VRs. The exception being if the applicable domestic legislation prevents the use of Equine Influenza vaccines within the relevant territory